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Protokół Nr 37/13 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 15 maja 2013 roku 

 

Obrady Komisji otworzyła i prowadził Przewodniczący Komisji Grzegorz Kozłowski. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja z działalności w 2012 roku OKiR w Strykowie (dom kultury w Strykowie i 

w Niesułkowie). 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty  jednogłośnie.  

 

Ad.1.  

Informację z działalności OKiR w Strykowie przedstawiła Pani Agnieszka Kacprzak.  

Poinformowała, że Ośrodek realizuje zadania zgodnie z planem, choć zdarzają się także poza 

planowe wydarzenia. Stałe sekcje i zajęcia odbywają się w wyznaczone dni. W zajęciach 

stałych uczestniczy ok. 200 dzieci, a do Klubu seniora należy 100 osób. Zarówno Dom 

Kultury w Strykowie jak i Dom Kultury w Niesułkowie  organizuje wydarzenia i imprezy 

stałe, cykliczne, prowadzi działalność na terenie wiejskim.  

 

Radna Anna Ślęzak potwierdziła, że w DK w Niesułkowie dużo się dzieje, kto chce to 

korzysta z zajęć i uczestniczy w organizowanych spotkaniach i imprezach, ale są tez tacy, 

którzy tylko krytykują. Ogólnie prowadzona działalność cieszy.  

Radny Andrzej Pożarlik podziękował za pracę pracownikom OKiR, bezinteresowną i 

oddaną pracę. Radny mówił, że nigdy ze strony pracowników OKiR nie spotkał się z 

odmową. Jedynym negatywnym punktem jest to, że nie ma dobrego obiektu dla tej 

działalności oraz to, że OKiR nie ma własnego środka transportu. Sprzęt na imprezy 

dowożony jest prywatnymi samochodami pracowników domu kultury.  

Pani Agnieszka Kacprzak powiedziała, że Ośrodek chciałby rozszerzyć swoją działalność, 

chociażby o zajęcia plastyczne, ale nie ma sali ze światłem naturalnym, ani zaplecza na 

przechowywanie farb i innych przedmiotów. Ośrodek nie ma szatni, prysznica, garderoby.  

Przewodniczący Komisji mówił, że poziom sportowy w naszej gminie jest wysoki, ale ja się 

wstydzę jak przyjeżdżają do nas drużyny z wiosek. W naszej gminie jest najgorsza baza w 

sensie zaplecza socjalnego. To samo dzieje się w kulturze. To jest w jakiś sposób hamowanie 

działalności. Ale Gmina się rozwija, być może kiedyś doczekamy się nowego kompleksu, bo 

sąsiednie gminy te bazy już mają. 

Radny Bogdan Walczak: jak sięgam pamięcią to od 1994 roku to słyszę. To jest dziwne, 

mówi się o warunkach. Jeśli chodzi o działalność to robią to tak jakie mają możliwości, a 

mogliby wykazać się  innych dziedzinach. Tematyka historyczna naszej gminy, dokumenty 

przedstawiające gminę od przed wojny, nie ma warunków lokalowych na wyeksponowanie 

ich. Taka działalność nie mieści się w standardach XXI wieku. Dziwnym jest to, że jako radni 

dyskutujemy o złych warunkach, a nic nie robimy. Była wykonana w 1998 r. dokumentacja 

modernizacji budynku domu kultury, miała być sala ślubów. Z kadencji na kadencje się 

zmieniało. Mieszkańcy to widzą, wypowiadają się tak, że „uszy więdną”.  O Strykowie mówi 

się bardzo źle, w centrum miasta nie ma oświetlenia na ulicy, warunków do normalnego 

życia, a kładem na wsi jeździ się po asfalcie. Radny podziękował pracownikom Domu 

Kultury za pomoc w organizacji festynu połączonego z akcją biegania. Stan Gminy jeśli 

chodzi o kulturę niestety trzeba słuchać głosu mieszkańców. Imprezy dużo wnoszą do życia 
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Strykowa. Do 2014 roku ktoś wspominał o świetlicach środowiskowych, że to jest obowiązek 

gminy. Jakie są możliwości pozyskania środków zewnętrznych na świetlice środowiskowe, 

brak jakichkolwiek starań. Inne gminy pozyskują środki zewnętrzne z ministerstwa sportu, 

kultury i dziedzictwa narodowego, u nas w tej sprawie nie mówi się nic.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków środowiskowej powiedziała, że pani 

kierownik MGOPS w Strykowie zgłaszała problem lokalu świetlicy środowiskowej. Nic mi 

nie wiadomo o środkach zewnętrznych na świetlice środowiskowe. Czy radny ma na myśli 

budowę świetlic – pytała pani sekretarz.  

Radny zaproponował przyjecie następującego wniosku: 

Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji dot. możliwości pozyskania środków 

pozabudżetowych przeznaczonych na budowę świetlic środowiskowych.  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się  

Pani Anna Sasin poinformowała, że trwają rozmowy odnośnie przejęcia budynku dworca 

PKP i jego zagospodarowania. Jeżeli nie mamy jeszcze budynku na własność to nie ma co 

planować jego przeznaczenia. Trzeba poczynić wszelkie starania, aby budynek stał się 

własnością Gminy Stryków, a potrzeb mamy dużo i na pewno znajdzie on swoje 

przeznaczenie.  

 

Ad. 2.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków zaprezentowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i w 

przedszkolu prowadzonych i przejętych do prowadzenia przez Gminę Stryków.  

Pani Sekretarz zaprezentowała 4 autopoprawki do załącznika projektu uchwały: w § 1 

wykreślić punkt 2; w treści § 2 zmienić § 3 na § 4;w treści § 5 ust. 3 zmienić § 3 na § 4 oraz 

w treści § 7 ust. 16  zmiana powoływanego ust. z 11 na 12.  

Przewodniczący Komisji zapytał o różnice do poprzedniego regulaminu.  

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że główny powód zmiany wynika z tego, że niektóre 

dodatki były wpisane kwotowo od – do i otrzymują już maksymalny poziom. Po 

przeanalizowaniu tej potrzeby w projekcie uchwały proponujemy stawki procentowe, co jest 

zgodne z rozporządzeniem, jeśli chodzi o sposób naliczania. Projekt Regulaminu jest 

uzgodniony ze związkami zawodowymi:  ZNP i NSZZ Solidarność. Przedstawiciel związku 

zawodowego Solidarność miał inne zdanie odnośnie wysokości dodatków. Dodatek 

motywacyjny dla dyrektorów powinien być zrównany z  nauczycielem, a funkcyjny za 

pełnienie funkcji, zabezpieczony dla dyrektora i dyrektor powinien być wyróżniony za 

pełnienie tej funkcji.  

Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że  nie zgadza się na to, aby była tak mała rozpiętość 

dodatku funkcyjnego, ponieważ inna praca jest dyrektora, który ma 6 oddziałów, a inna który 

ma 20 oddziałów.  

Pani Anna Sasin poinformowała o kwotach, jakie kryją się za procentami. Mówiła także, że 

Regulamin został przekazany dyrektorom szkół przed spotkaniem ze związkami 

zawodowymi, jedyna sugestia dotyczyła wysokości dodatków i Urząd przychylił się do tych 

uwag i to zostało zmienione.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że chodzi o to, aby te zapisy nie zostały na papierze, 

ale żeby dyrektor te środki otrzymywał.  

Radny Andrzej Pożarlik zgłosił zastrzeżenia co do wysokości dodatku za wychowawstwo 

klasy, z uwagi na ilość wypełniania dokumentów z tym związanych nikt nie chce być 

wychowawcą.  

Radny zgłosił wniosek o zmianę wysokości górnej granicy dodatku funkcyjnego za 

wychowawstwo klasy z 10% na 15%.   
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Pani Anna Sasin powiedziała, że poprzednio dodatek ten wynosił od 100 zł do 150 zł, 

obecnie w projekcie jest zapis od 6% do 10%, kwotowo wygląda to 135,90zł – 226,50 zł. 

 

Głosowanie wniosku radnego Andrzeja Pożarlika: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 

głosów wstrzymujących się  

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i 

przejętych do prowadzenia przez Gminę Stryków z uwzględnieniem zmiany w § 7 ust. 2 

pkt 1 dot. wysokości górnej granicy dodatku funkcyjnego za wychowawstwo klasy z 

10% na 15%.   

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się  

 

Pani Renata Walczak Prezes ZNP oddziału w Strykowie podziękowała pani Sekretarz za 

prace, które trwały nad Regulaminem od 2010 roku, spotkań było wiele w tym temacie i 

burzliwej, ale owocnej dyskusji. Pani Prezes podziękowała za zmianę Regulaminu.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że dla szkół z terenu Gminy Stryków nikt nie pozyskuje 

środków zewnętrznych, wydział w Urzędzie do tego powołany nic nie robi w tym kierunku.  

Pani Anna Sasin odpowiedziała, że środki zewnętrzne dla szkół pozyskuje dyrektor danej 

placówki. Pisanie projektów jest umieszczone w regulaminie każdej szkoły. Dyrektorzy piszą 

projekty i występują o środki zewnętrzne.  

Radny Bogdan Walczak: czy dyrektor szkoły powinien to robić, on nie ma zaplecza, to 

organ prowadzący i naczelnik wydziału, który bierze za to grube pieniądze.  

Radny Andrzej Pożarlik zgłosił następujący wniosek: o przedstawienie na najbliższej sesji 

Rady Miejskiej w Strykowie informacji na temat realizacji inwestycji pn. Budowa 

kompleksu sportowo-rekreacyjnego w Strykowie. 

Głosowanie: 4 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny 

podczas głosowania Przewodniczący Komisji Grzegorz Kozłowski.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał co się dzieje z salą gimnastyczną w Bratoszewicach, czy jest 

już dokumentacja modernizacji tej sali.  

 

Odpowiedzi udzielił radny Andrzej Pożarlik: rozpoczęta jest procedura przetargowa na 

wykonanie remontu, tzn. wymianę okien i podłogi.  

  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

 

                    Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury,              

                 Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich  

                                              Rady Miejskiej w Strykowie  

 

                                                                                            Grzegorz Kozłowski  

 


